
Hierbij een aantal vragen van VVD-zijde voor het overleg met de politie. Alvast bedankt voor de 

doorgeleiding. 
 
 
- in antwoord op eerdere vragen van de VVD beaamt het College dat de bevolkingssamenstelling 
van het AZC Baexem is gewijzigd, idz dat er nu meer vrijgezelle mannen zijn ondergebracht van 
Marokkaanse en Algerijnse afkomst? 
- kan de politie dit laatste bevestigen? 

- wanneer is dit door het COA aan de politie medegedeeld? 
- wanneer heeft de politie deze wijziging van de bevolkingssamenstelling aan de burgemeester 
medegedeeld? 
- zijn er door de bewoners van Marokkaanse en Algerijnse afkomst strafbare feiten gepleegd, in 
Leudal, Weert, Roermond of andere omringende gemeenten? 
- zo ja, hoeveel en van welke aard? 

- zo nee, heeft u er een verklaring voor dat in Weert wel strafbare feiten worden gepleegd door 
mensen uit dezelfde landen afkomstig, en in Leudal blijkbaar niet? 
 
-is er sprake van een toename van het aantal wietplantages in woonwijken? 

- vindt er regelmatig overleg plaats tussen de politie en de leveranciers van elektriciteit over 
mogelijke aanwezigheid van wietplantages? 


